
Z Á P I S 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 6.11. 2008 v 18.00 hodin. 

 
 

Přítomni: Rezková, Svatošová, Makeš, Hejzlar, Hroneš, Tlapáková 
Omluven: Štěpař 
 
Občané: dle prezenční listiny 
 
 Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno starostkou obce paní Evou 
Rezkovou, která oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno na úřední 
desce. Dále oznámila, že zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce je 
považován za schválený, jelikož k němu nebylo připomínek. 
      
Ověřovateli byli navrženi: Luboš Hroneš, Milan Makeš 
Průběh hlasování:    Pro: 6   Proti: 0  
 zdržel se: 0 
Ověřovatelé byli 6-ti hlasy schváleni. 
 
Zapisovatelem byla určena p. Michaela Tlapáková  
 
 
PROGRAM ZASEDÁNÍ:   
Program:   

Kontrola usnesení 
1) Volba ověřovatelů zápisu 
2) Výpověď smlouvy TS Dvůr Králové  
3) Smlouva s firmou Transport Trutnov 
4) Obec Kocbeře - Rozpočtové opatření č. 6 
5) VOLBY 2008 – úhrada za občerstvení 
6) TJ ZORA – dar 
7) Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových – bezúplatný převod 

p.p.č. 871/1 
8) ZŠ a MŠ Kocbeře – Rozpočtové opatření č. 3 
9) Plná moc – vrty pro TČ 
10) Smlouva o obstarání záležitosti – útulek pro psy 
11) Odměny SPOZ 
12) Obec Kocbeře – Příprava rozpočtu na rok 2009 
13) Inventarizační komise 
14) DEREDES – Žádost o poskytnutí spolupráce 
15) Bezdrátový rozhlas 
16) Kontrolní a finanční výbor – činnost 

 
Zahájení a kontrola usnesení 



 
ZO Kocbeře na základě Usnesení ze dne 25.9.2008: 
pověřuje: 

1. starostku Evu Rezkovou podepsáním čestného prohlášení o 
spoluúčasti pro SOP - splněno 

K Usnesení ze dne 25.9.2008 nebylo podáno žádných připomínek, tudíž se 
považuje za schválené. 
 

1) Volba ověřovatelů zápisu 
Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu p. Hroneše a p. Makeše 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Ověřovatelé zápisu byli 6-ti hlasy schváleni 
 
2) Výpověď smlouvy TS Dvůr Králové  
Paní starostka přednesla návrh na výpověď smlouvy k 31.12.2008 s TS Dvůr 
Králové nad Labem. Tento návrh vyplynul na základě předložené nabídky 
firmou Transport Trutnov. Hlavním důvodem je cena za odvoz komunálního 
odpadu, kterou Transport Trutnov nabídl. Protože rizika spojená s neustálým 
nárůstem komunálního odpadu na sebe přebírá zmíněná firma. Další výhodou je 
každotýdenní svoz odpadů i v letním období. 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Výpověď smlouvy s Technickými službami Dvůr Králové nad Labem byla 
schválena 6-ti hlasy 
ZO pověřuje starostku podpisem výpovědi s TS Dvůr Králové nad Labem 
dohodou, s ukončením k 31.12.2008. 
 
3) Smlouva s firmou Transport Trutnov 
Zastupitelé se seznámili s navrženou „Smlouvou o odstraňování, využívání a 
přepravě odpadů“ firmou Transport Trutnov. Dle navržené smlouvy se 
zpoplatňuje svoz komunálního odpadu v částce 450,-- Kč/osobu (rekreační 
nemovitost)/rok. Po zapracování připomínek – doladění administrativních 
záležitostí byla smlouva schválena a starostka pověřena podpisem smlouvy tak, 
že by vstoupila v platnost 1.1.2009. 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
„Smlouva o odstraňování, využívání a přepravě odpadů“ firmou Transport 
Trutnov byla schválena 6-ti hlasy 
Pověření starostky k podepsání smlouvy s firmou Transport Trutnov bylo 
schváleno 6-ti hlasy 
 
4) Obec Kocbeře - Rozpočtové opatření č. 6 
Na návrh FV bylo projednání rozpočtových změn Obce Kocbeře Rozpočtovým 
opatřením č. 6/2008. Rozpočet byl tímto opatření navýšen o částku 557.230,-- 
Kč. 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 



Rozpočtové opatření Obce Kocbeře, jímž se rozpočet zvyšuje o částku 
557.230,--, bylo schváleno 6-ti hlasy 
 
5) VOLBY 2008 – úhrada za občerstvení 
Volby do Zastupitelstev krajů ČR a do 1/3 senátu proběhly ve dnech 17.-
18.10.2008, resp. 24.-25.10.2008. Vzhledem k nízké finanční podpoře ze 
státních prostředků na občerstvení pro volební komisi, navrhla starostka schválit 
úhradu nákladů na občerstvení 3830,-- z rozpočtu obce. 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Úhrada za občerstvení pro volební komisi ve výši 3830,-- Kč byla 6-ti hlasy 
schválena 
6) TJ ZORA – dar 
Protože Obec Kocbeře každoročně finančně přispívá TJ ZORA Praha – 
organizaci pro nevidomé, navrhla starostka přispět částkou 500,-- Kč.  
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Příspěvek pro TJ ZORA Praha ve výši 500,-- Kč byl 6-ti hlasy schválen 
 
 
7) Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových – bezúplatný převod 

p.p.č. 871/1 
Dle dopisu č. UZSVM/HTU/6189/2008-HTUM od Úřadu pro zastupování státu 
ve věcech majetkových je parcela p.p.č. 871/1 ve vlastnictví České republiky. 
Protože se jedná o pozemek, který je přístupovou cestou ze silnice 
k nemovitostem ve vlastnictví fyzických osob a navazují na něho pozemky ve 
vlastnictví Obce Kocbeře a tvoří tak souvislou komunikaci se zpevněným 
povrchem – místní komunikaci. Starostka navrhla podat žádost o bezúplatný 
převod p.p.č. 871/1 v k.ú. a obci Kocbeře. 
 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Podání žádosti o bezúplatný převod p.p.č. 871/1 Úřadu pro zastupování 
státu ve věcech majetkových Obcí Kocbeře byla 6-ti hlasy schválena. 
 
Dále ZO ukládá starostce podepsat prohlášení, že p.p.č. 871/1 v k.ú. 
Kocbeře je pozemek, na kterém se nachází místní komunikace. 
Průběh hlasování:    Pro: 6   Proti: 0  
 zdržel se: 0 
 
ZO pověřuje starostku podepsáním smlouvy o bezúplatném převodu p.p.č. 
871/1 z majetku ČR do majetku Obce Kocbeře. 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
 

 
8) ZŠ a MŠ Kocbeře – Rozpočtové opatření č. 2/2008 a 3/2008 
P. starostka předložila finančnímu výboru a zastupitelstvu obce rozpočtové 
opatření č. 2 a 3 příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Kocbeře. 



Rozpočet na rok 2008 se navyšuje o 40.900,-- Kč rozpočtovým opatřením č. 2 a 
dále se rozpočet na rok 2008 navyšuje o 142.900,-- Kč rozpočtovým opatřením  
č.3. P. starostka navrhla schválit rozpočtové opatření č. 2. 
 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočtové opatření č.2/2008 ZŠ a MŠ Kocbeře, jímž se rozpočet zvyšuje o 
částku 40.900,-- Kč, bylo schváleno 6-ti hlasy 
 
Dále navrhla p. starostka schválit rozpočtové opatření č. 3/2008  - ZŠ a MŠ 
Kocbeře. 
 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočtové opatření č. 3/2008 ZŠ a MŠ Kocbeře, jímž se rozpočet zvyšuje o 
částku 142.900,-- Kč, bylo 6-ti hlasy schváleno. 

 
9) Plná moc – vrty pro TČ 
Vzhledem k uvažovanému záměru vybudování tepelných čerpadel pro obecní 
budovy – ZŠ a MŠ, ZO rozhodlo o pověření firmy OHGS Ústí nad Orlicí 
zastupováním obce při správních řízeních ve věci vydání územního rozhodnutí, 
stavebního povolení a povolení k nakládání s vodami. 
 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Pověření firmy OHGS Ústí nad Orlicí zastupováním obce při správních 
řízeních ve věci záměru tepelných čerpadel v obecních budovách bylo 6-ti 
hlasy schváleno. 

 
10) Smlouva o obstarání záležitosti – útulek pro psy 
Zastupitelé byli seznámeni s návrhem Smlouvy o obstarání záležitosti od p. 
Martina Antonína, bytem Dvůr Králové, ve věci postarání se o zatoulané psy 
v katastru obce Kocbeře. V minulosti byla tato problematika řešena smlouvou 
s Městem Dvorem Králové, ale tato byla jednostranně vypovězena ze strany 
Města. Protože Obce Kocbeře nemá vlastní zařízení pro zatoulané psy, navrhla 
starostka Smlouvu schválit.  
 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Smlouva o obstarání záležitosti s p. Martinem Antonínem byla 6-ti hlasy 
schválena. 

 
 
 

11)  Odměny SPOZ 
Předsedkyně SPOZu p. Fátorová předložila p. starostce Rezkové návrh odměn 
členkám za činnost v roce 2008. Paní starostka seznámila s tímto zastupitele a 
navrhla schválit odměny v nezměněné výši dle přílohy. 

 



 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Odměny pro členy SPOZu byly 6-ti hlasy schváleny 
 
12)  Obec Kocbeře – Příprava rozpočtu na rok 2009 
Paní starostka vyzvala zastupitele,  aby promysleli a předložili návrhy akcí, 
investic apod. k přípravě rozpočtu obce na rok 2009. Přítomní se shodli, že obec 
Kocbeře nemá velký prostor k plánování finančně náročných akcí. Preferovány 
budou akce spojené s budoucí výstavbou chodníků, přechodů pro chodce, 
autobusových zastávek (včetně výkupů pozemků), sportoviště, plánování 
kanalizace. 
 
 
13) Inventarizační komise 
Na základě zákona o účetnictví č. 563/1991 Sb. ve znění pozdějších předpisů, 
starostka obce vyhlásila provedení inventarizace majetku Obce Kocbeře 
k 31.12.2008. 
 
Inventarizační komise byla jmenována ve složení: 
Předseda:   Milan Makeš 
Členové:   Luboš Hroneš, Roman Hejzlar 
 
Předmětem inventarizace bude veškerý hmotný i nehmotný majetek ve 
vlastnictví Obce Kocbeře, dokladová inventarizace pohledávek a závazků. 
Předseda seznámí členy s postupem inventarizace a provede instruktáž o 
provedení inventarizace. 
 
Inventarizační komise vytvoří na základě inventurních sumářů závěrečnou 
zprávu a to v termínu do 15.01.2009. 
Tuto zprávu předseda předá starostce obce. 
 
Inventarizace bude zahájena 10.12.2008 
Fyzická inventura bude ukončena 31.12.2008 
Dokladová inventarizace pohledávek a závazků bude provedena do 15.01.2009 
 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
 
Zřízení ústřední inventarizační komise a jmenování ve složení: předseda 
Milan Makeš, členové Luboš Hroneš a Roman Makeš bylo 6-ti hlasy 
schváleno 
 

 
14) DEREDES – Žádost o poskytnutí spolupráce 

 



Paní starostka přednesla nabídku firmy DEREDES Praha 8 ohledně besed se 
spoluobčany na téma předluženosti – projekt Nedlužím! Po rozpravě 
zastupitelstvo došlo k závěru, že o nabídnuté služby nemá obec zájem. 
Starostka navrhla zamítnout oba projednávané body, tj. žádost o poskytnutí 
spolupráce při besedách s občany 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Žádost o poskytnutí spolupráce při besedách s občany firmou DEREDES 
Praha byla 6-ti hlasy zamítnuta 
 
dále p. starostka navrhla zamítnout nabídku vymáhání nebo odkupu pohledávek 
obce 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
nabídka vymáhání nebo odkupu pohledávek obce firmou DEREDES Praha 
byla 6-ti hlasy zamítnuta 

 
15) Bezdrátový rozhlas 
Protože obecní drátový rozhlas vykazuje v poslední době technické problémy a 
neplní tak svou funkci v dostatečné míře – v některých úsecích chrastí a 
provedená oprava ústředny problémy nevyřešila, zastupitelé pověřili starostku 
zjištěním dodavatele bezdrátového rozhlasu a finanční náročnost, popř. zjištění 
variantních řešení. 

 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
ZO ukládá starostce zjistit dodavatele a finanční náročnost pro vybudování 
bezdrátového rozhlasu  
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
 
 
17) Kontrolní a finan ční výbor – činnost 
Finanční výbor kontroloval placení vodného k 31.10.2008 a předložil zápis č. 
2/2008. 
 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zápis finančního výboru č. 2/2008 byl 6-ti hlasy schválen 
 
Kontrolní výbor předložil zápis č. 3/2008 ohledně kontroly VHP. 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zápis kontrolního výboru č. 3/2008 byl 6-ti hlasy schválen 
 
Finanční výbor předložil zápis č. 3/2008 – kontrola hospodaření příspěvkové 
organizace ZŠ a MŠ Kocbeře. 
Průběh hlasování:  Pro: 6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Zápis finančního výboru č. 3/2008 byl 6-ti hlasy schválen 
 
 



Termín příštího zasedání byl určen na 4.12.2008 v 18.00 hodin. 
Zasedání bylo ukončeno ve 20.30 hodin. 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 …………………………             …………………………    

Luboš Hroneš      Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
 

Zapsal: Michaela Tlapáková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


